
ZPRÁVA Č. 15 
ZE ZASEDÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU KONANÉHO DNE 11.9.2024 

 
 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Petr, p. Stehno, Ing. Mokrý, Ph.D., Ing. Technik, p. Starý, Mgr. et Mgr., Bc. Šimo 
 
 
OMLUVENI: p. Filipenský 
 
 
                       
 
      
HOSTÉ: p. Dvořák - místostarosta 
              Ing. Vlček – vedoucí finančního odboru 
           
              
                 
                       

1. Investice 2024 
2. Různé  
 
 

 
Zahájeno: 16.30 h.                  Skončeno: 17.45 h. 
Předseda finančního výboru přivítal členy na společném zasedání. Program byl všemi přítomýni členy 
odsouhlasen 
 
 
 
 
 

1. Investice 2024 
 
Důvodem zařazení tohoto materiálu na jednání ZM dne 12.9.2024 je možnost zahájení výběrových 
řízení plánovaných akcí na rok 2025 tak, aby bylo možno zahájit jejich realizaci během sezóny v příštím 
roce. Ve středu dne 4.9.2024 se konal seminář zastupitelů k investicím na rok 2025. Na tomto semináři 
byly vyžádány členy ZM doplňující informace k některým akcím. Jednalo se o  
ComGate, a.s.- výše nájmu a náklady na rekonstrukci prostor na Dolní 1 pro tuto firmu,  
marketingové aktivity v rámci UNESCO v příštím roce,  
cisterciácké naučné stezky – harmonogram prací a celkové náklady,  
radar Stržanov – stanovisko Policie ČR a předpokládané výnosy a náklady,  
rozšíření MKDS – umístění kamer,  
fotovoltaické elektrárny – jejich plánované umístění, zásady využití. 
Ing. Vlček seznámil členy FV s doplňujícími informacemi a uvedl, že odpovědi byly zaslány členům ZM 
mailem. Po skončení jednání FV byly zaslány rovněž i členům FV. 
 
Ing. Petr – požadoval informaci o rekonstrukci levé strany náměstí – požadavek 60 mil. Kč 
Ing. Vlček – do rozpočtu 2025 je zapojeno pouze 20 mil. Kč z důvodu etapizace této rekonstrukce 
P. Dvořák – objem prací by se během jednoho roku nezvládl 
 
Mgr.et Mgr.Šimo, Bc. – cyklostání – je nějaká informace o počtu žáků, kteří jezdí na kole a jaký je zájem 
P. Dvořák – ZR je z pohledu provozovatele sdílených kol vyhodnocen jako nejlepší, je požadavek na 
rozšíření, předpokládá se, že se zavedením parkovacích zón bude zájem o sdílená kola ještě větší 
 
Mgr.et Mgr.Šimo, Bc. – uvažuje se o rozšíření linek MHD v souvislosti s cestováním občanů, kteří 
nemohou využívat sdílená kola 
Ing. Mokrý, Ph.D. – upozornil na skutečnost, že nejsou stanoviště pro sdílená kola krytá (po dešti jsou 
kola mokrá) 
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P. Dvořák – Zdar a.s. pro nás sbírá data o obsazenosti jednotlivých linek MHD, dle výsledků se bude 
doprava ve městě vyvíjet tak, aby byla zavedená doprava ekonomicky výhodná 
 
Mgr.et Mgr.Šimo, Bc.- požaduje podrobný rozpočet rekonstrukce lávky Dr. Drože 
Ing. Vlček – tato akce je zařazena do priority 3, nebude se v roce 2025 realizovat, požadavek bude 
předán na SRI 
 
P. Starý – požadoval vysvětlení k akci protierozní opatření na ulici Novoměstská 
K odpovědi byl přizván Ing. Prokop – na ulici Novoměstská směrem k Mělkovicím dochází ke 
splachování ornice z polí, připravená projektová dokumentace počítá s realizací kaskádovitých svahů, 
které by měly zabránit této erozi 
 
Ing. Technik – jak je to akcemi, které jsou zařazeny do kategorie dotací 
Ing. Vlček – do rozpočtu města jsou tyto akce zařazeny až po vydání rozhodnutí o poskytutí dotace 
 
Závěr:  
 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit objem finančních prostředků na kapitálové výdaje ve výši 
287.796 tis. Kč na rok 2025; j.č. 654/2024/OF/ZM 
 
Hlasování : 6 – 0 – 0 
 
 
 
 

2. Různé 
P. Dvořák – informoval členy finančního výboru o rekonstrukci kotelny na Libušíně 
 
Mgr.et Mgr.Šimo, Bc.- co bude stát a co přinese partnerství pro městskou mobilitu 
Ing. Vlček – v roce 2025 je v rozpočtu členský příspěvek ve výši 10 tis. Kč 
Ing. Prokop – cílem je podpora cyklodopravy, dopravy autobusové a pěší, město bude moci čerpat 
zkušenosti, motivovat a inspirovat se městy, které mají v této oblasti zkušenosti jak s dobrou, tak i 
špatnou praxí. Bude možnost konzultace s odborníky, kteří se této problematice věnují intenzivně. Do 
projektu je zapojeno v současné době 70 měst a 9 krajů. 
 
 
 
 

Termíny jednání finančního výboru

vždy v 16.30 h.

06.11.2024

11.12.2024  
 
 
Pozvánky budou zaslány s týdenním předstihem. 
 
Návrhy na projednání či informace ohledně akcí města, které byste chtěli zařadit na program 
zasedání finančního výboru, je nutné požadovat alespoň 14 dnů před konáním FV, aby bylo 
možné zajistit podklady, případně přítomnost konkrétního vedoucí na zasedání FV. 
 
 
                                   
Zapsala: Turinská                                                                               Ing. Martin Petr                                                      
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                                                                  USNESENÍ 

ze zasedání finančního výboru konaného dne 12.9.2024 
 
 
PŘÍTOMNI: Ing. Petr, p. Stehno, Ing. Mokrý, Ph.D., Ing. Technik, p. Starý, Mgr. et Mgr., Bc. Šimo 
 
OMLUVENI: p. Filipenský 
 
 
 
 
Usn.1/15/2024 

Finanční výbor doporučuje ZM schválit objem finančních prostředků na kapitálové výdaje ve výši 
287.796 tis. Kč na rok 2025; j.č. 654/2024/OF/ZM 
 
Hlasování : 6 – 0 – 0 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Turinská                                                                                    Ing. Martin Petr 
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